
 

Statenfractie provincie Zeeland 
 
Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde Staten door het 
statenlid P.B. Colijn van de fractie van de ChristenUnie. 
 
Onderwerp: Uitstel komst Marinierskazerne Vlissingen 
Datum: maandag 23 september 2013 
 
Toelichting:   
 
Op dinsdag 17 september 2013 (Prinsjesdag) werd bekend dat minister Hennis-Plasschaert 
voornemens is, om naast de verhuizing van de Marinierskazerne van Doorn naar Vlissingen ook de 
mariniersopleiding in Vlissingen te vestigen. 1 dag later maakte het ministerie bekend dat de vestiging 
en verhuizing van de Mariniers naar Vlissingen met twee jaar zou worden uitgesteld. Daarnaast heeft 
nu ook de rekenkamer zich zeer kritisch uitgelaten over de financiële onderbouwing van de plannen.  
De indruk wordt gewekt dat een niet erg consistente beleidslijn wordt gevolgd, met betrekking tot de 
voorgenomen komst van de mariniers naar Vlissingen. 
De ChristenUnie is van mening dat de verhuizing van de Marinierskazerne naar Vlissingen van 
eminent belang is voor Zeeland en de Zeeuwse economie. De fractie maakt zich grote zorgen over de 
voortgang van het project en heeft daarom de volgende vragen.  
 
Vragen:  
 

1. Deelt u de zorgen van de fractie dat met uitstel van de verhuizing, ook de kans op afstel van 
de komst van de Mariniers wordt vergroot. 

2. Bent u met ons van mening dat de verplaatsing van de opleiding uit Rotterdam naar 
Vlissingen niet tot gevolg mag hebben dat de realisatie van de feitelijke bouw met twee jaar 
vertraagd wordt.  

3. Welke stappen kunt u nemen teneinde zowel de onderbouwing als de verhuizing naar 
Vlissingen vanuit Doorn te bespoedigen. 

4. Bent u bereid mee te werken aan een zogenaamde fasering van de nieuwbouw en 
planvorming, waarbij indien gewenst de verhuizing van de mariniersopleiding uit Rotterdam 
naar Vlissingen ook later nog eenvoudig inpasbaar is.  

5. Kunt u aangeven welke kosten of schade Voor de Provincie en gemeente Vlissingen tot nu 
toe gemoeid zijn geweest met de voorbereiding van de komst van de marinierskazerne, maar 
ook welke kosten of schade een uitstel van twee jaar tot gevolg heeft. Bent u bereid dit ook bij 
de leden van de Tweede Kamer onder de aandacht te brengen zodat ze daar bij de Algemene 
Beschouwingen en behandeling van de defensiebegroting rekening mee kunnen houden.  

6. We zouden het op prijs stellen indien u de beantwoording van deze vragen voor zover als 
mogelijk mee kunt nemen bij de behandeling, in de commissie Ruimte, Ecologie en Water van 
27 september 2013.  
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